
Zápis z jednání KMČ č. 15 Olomouc – Nové Sady dne 13. 1. 2014 
 

Přítomni: dle prezenční listiny  

Omluveni: dle prezenční listiny 

Hosté: dle prezenční listiny 

 

Program: 1. Zahájení schůze 

 2. Připomínky ze strany PČR a MPO, požadavky KMČ 

                      3. Vyřízené podněty ze schůze KMČ 2. 12. 2013 

 4. Připomínky ze strany veřejnosti 

                      5. Sdělení MMOl 

                      6. Různé  

                                                                                   

1. Předsedkyně KMČ zahájila jednání v 17:30. 

2. Připomínky ze strany PČR a MPO  

2. 1. Trvalý požadavek na sledování jízdy cyklistů po chodnících. 

2. 2. KMČ žádá MPO o častější kontrolu v ul. Novosadský dvůr na základě informace 

paní B. Bohdanské z Česko Britské Mezinárodní školy a Mateřské školy. Viz. 4.1.  

       

3. Vyřízené podněty ze schůze 2. 12. 2013  

3.1 Předsedkyně KMČ elektronicky předala paní S. Přasličkové vyjádření Ing. I. Říhové 

(Odbor dopravy) ke zrušení autobusové linky č. 23. 

3.2. Předsedkyně KMČ elektronicky předala panu J. Mrajcovi vyjádření k úpravě 

ohrazení pro kontejnery na ul. Voskovcova. 

 

4. Připomínky ze strany přítomné veřejnosti.  

4. 1. Paní B. Bohdanská z Česko Britské Mezinárodní školy a Mateřské školy 

informovala KMČ o častém vykrádání aut rodičů, kteří přivážejí a své děti do školy nebo 

mateřské školy. Jedná se zejména o časové rozpětí od 7:30 do 8:30 a dále odpoledne přibližně 

mezi 14. a 15. hodinou. Dále upozornila na shromažďování mládeže a konzumaci alkoholu 

v této lokalitě. KMČ doporučuje kontrolu MPO. 

4. 2. Pan J. Rakovský se obrátil na KMČ s dotazem o stavbě kruhového objezdu při ul. 

Slavonínská. Členové KMČ žádné informace o této stavbě nemají. 

 

5. Sdělení MMOl: komise bere na vědomí 

 5. 1. Pozvánka na vstupní jednání k projektové dokumentaci na rekonstrukci komunikace 

a rozšíření parkovacích ploch v ul. Werichova, které se uskuteční 17. 1. 2014 v 9:00 v sídle 

firmy DS+GEOprojekt, Na Šibeníku 42, Olomouc.   

  

6. Různé:  

        Předsedkyně KMČ požádala členy komise o návrh programu Novosadsko-povelských 

slavností. 

Předsedkyně ukončila jednání KMČ v 18:10  

Příští jednání KMČ č. 15 se koná 3. 2. 2014 v DSP Peškova 1. 

Jednání komise je veřejné. 

 

Zapsala: PhDr. Alena Adamíková 


